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Abstract (en)
The bed base consists of a frame (1) with at least one mattress support in the form of a group (71, 72) of flexible lengthwise slats (41) that can be
moved by drives between lying and sitting positions. The slats in each group, made from composition materials, plywood or carbon fibres, run the
whole length of the bed and are connected by crossbars (7, 22) to drives in the form of motors under the frame.

Abstract (fr)
Le sommier comprend un chassis (1), au moins une nappe (70, 71) de lattes flexibles (41) supports de matelas montées sur le chassis, des
moyens de déformation de la nappe (70, 71) d'une position a plat a une position d'assise. Toutes les lattes (41) de la nappe (70,71) sont des
lattes longitudinales et continues solidaires entre elles par des traverses (7 ; 22, 31, 38) montées sur le chassis (1) et avec lesquelles coopérent
les moyens de déformation de la nappe de lattes (70, 71). Grace a l'invention, il est offert un soutien de forme pour des positions de relaxation
ergonomiques. <IMAGE>
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